
Skolebestyrelsesmøde Nørhalne SI 

Onsdag den 27. april 2022 

kl. 19.00 – 21.00 

Dagsorden 
Fraværende: Susanne.  

Elevråds. rep. Deltager 

Kage: Charlotte 

Referent: Maria 

 

Punkt 1: 

Godkendelse af dagsorden ved Uffe 

Dagsordenen blev godkendt.  

 

Punkt 2:  

Orienteringspunkt – status på valgmødet 

Det er pt. 5 opgivet på valglisten 

Valgmødet er afholdt dd. Der er seks kandidater. Hver kandidat formulerer et skriv med billede og 

sender til Henrik, som lægger det på Aula. Valgperioden er 4.-6. maj. D. 9. maj offentliggøres valget 

på Aula. D. 23. maj konstituerer skolebestyrelsen sig.  

 

Punkt 3: 

Elevrådsrepræsentanterne har ordet 

Der har ikke været holdt elevrådsmøde den seneste tid. Elevrådet har haft igangsat en 

tegnekonkurrence, hvor det også var elevrådet der kårede en vinder.  

Skolebestyrelsen ønsker at elevrådsmøderne struktureres således at de afholdes en gang pr. mdr. 

og får deres stemme og perspektiver ind i skolebestyrelsen.  

 

 



Punkt 4: 

Kommende skoleår ved Henrik og Maria: 

- Pauser. Vi ønsker at give pauserne mere indhold og bruge dem forebyggende ind i elevernes 

trivsel. Tanken er frivillige aktiviteter i middagspausen, som forlænges til 45 min., som giver 

børnene mulighed for at lade op til resten af skoledagen. Børnenes perspektiv drages ind. 

Skolebestyrelsen bakker op.  

- Delehold og holddeling. Delehold er hvor klassen dele op i to og har hver sine fag.  

Små faglokaler i musik og H/D gør, at der ikke er plads til de klasser hvor der er mange 

elever. Vi inddrager fokusområder fra skoleudviklingsplanen, og deler fremadrettet ind i 

dansktimerne for at tilgodese læsning.  

Elevrådet er nysgerrig på hvordan de elever der er fagligt dygtigt udfordres. 

Bestyrelsen bemærker, at der fra PPRs side tildeles Special pædagogisk bistand, som min. er 

9 timer svarende til 12 lektioner, som tages ud af skolens alm. budget. Bestyrelsen 

bemærker at det er en økonomisk udfordring, samt oplevelsen af at PPR ikke vurderer ud fra 

praksisobservationer.  Skolebestyrelsen bakker op.  

- Skema. Undervisningen følger Undervisningsministeriets timetal. Madkundskab vil i 

kommende skoleår være 2 lektioner fremfor 3 lektioner. Derfor placeres timerne som 

yderposition i skemaet, som gør undervisningen fleksibel, hvor der kan varieres i 

planlægningen af undervisningens længde. Skolebestyrelsen gør opmærksom på eventuelle 

fritidsinteresser, så der skal sættes en fast bagkant f.eks. kl. 15.30.  Skolebestyrelsen bakker 

op.  

- Svømning. Drøftelse at tilrettelæggelsen af svømmeundervisningen i kommende skoleår, i 

forhold til om eleverne skal have svømning på en årgang eller to. Skolebestyrelsen bakker op 

om det skolen beslutter.  

- Tværsuger. Der afholdes to årligt på tværs af skolen. Elevernes mødetid er forskellig, så 

skolebestyrelsen skal forholde sig til, om det er okay at lade alle elever få fri samtidig, 

således mellemtrinnet får fri før i de to uger. Dette bakker skolebestyrelsen op om.     

 

Kagepause - udgår 

 

Punkt 5: 

Godkendelse af budget 2023 ved Henrik 

Henrik fremlagde budgettet for SI`en og skolen. Skolebestyrelsen stillede opklarende spørgsmål og 

godkendte begge budgetter. 

  

Punkt 6: 

Godkendelse af Aula strategi ved Uffe 



Se bilag 

Strategien er godkendt med små ændringer i initialer.  

 

Punkt 7: 

Fremadrettet organisering i Liv og by – høringssvar ved Uffe. 

Materialet er sendt ud tidligere på måneden. 

Skolebestyrelsen har valgt ikke at skrive et høringssvar, da der ikke er substantielle bemærkninger.   

 

Punkt 8: 

Mødetider for skolebestyrelsen i skoleår 2022/23. 

I kommende skoleår afholdes møderne kl.  17-19. 

 

Punkt 9: 

Punkter til kommende dagsorden 

• Temapunkt.  

• Fokus på SFOen.  

• Fokus på børnehaven. 

 

Ekstra: 

Der har været pædagogisk tilsyn i SI´en – hvor skolebestyrelsen deltog. Der er stor ros til 

pædagogerne og ledelsen, som er meget tydelige i den pædagogiske retning.  

OBS! Det forventes at der er åbent hus i børnehaven d. 31/5 kl. 15-17 for alle der er interesseret. 

 

Bestyrelsen deltager i Oles afskedsreception. 

 

Punkt 10: 

Godkendelse af referat 

 

 


